
ОТЧЕТЕН ДОКЛАД НА УПРАВИТЕЛНИЯ СЪВЕТ ЗА ДЕЙНОСТТА НА 

РУСЕНСКА СТОПАНСКА КАМАРА ЗА 2021 ГОДИНА 

 

 

 

РУСЕНСКА СТОПАНСКА КАМАРА  е доброволна, независима и 

неполитическа организация, която за периода 2021 година си постави за цел 

подобряване на бизнес средата, увеличаване на членовете си и реализиране на много 

проекти, чрез Центъра си за професионално образование. 

 

Какво констатирахме? 

• Задълбочават се диспропорциите в развитието на Северна и Южна 

България, което показва необходимостта от бърза промяна на политиките на 

национално ниво и подобряване на бизнес средата,чрез изравнени възможности. 

• Продължава ерозията на върховенството на закона в различни държавни 

институции,както и наличието на корупционни практики. 

Ситуацията в регионалното образование  е в критично слабо ниво. Увеличава се 

липсата на кадри с необходимите компетенции.Усеща се липсата на интерес и 

мотивация за учене и работа. Бизнесът е силно обезпокоен от състоянието на 

образователно-възпитателния процес, поради това създадохме и заработи на пълни 

обороти  с над 60 специалности Център за професионално образование към РСК. 

• Пречка се очертава слабата комуникация между РСК и Регионалното 

управление на образованието-Русе. 

• Очертават се проблеми в сектор транспортна инфраструктура, породени 

както  от кризата с Украйна, така и от стари проблеми в българо-румънския участък. 

Проблемът с плавателността на река Дунав в българския й участък, трябва да 

намери решение.Необходимо е да се намерят възможности за драгиране на реката, тъй 

като голяма част е в „Натура-2000”. 

• Не е преодоляна ситуацията с тромавата администрация  и дългите 

срокове за вземане на решения по въпроси на бизнеса,което създава ограничения пред 

развитието му. 

Предложението ни е да се оптимизира административната работа,чрез 

въвеждане на електронно управление. 

• Контролът  от страна на държавата е нужен, но не и прекаления, което 

поражда и  нарушаване на конкурентната среда. 

• Виждаме и недостатъчното внимание към проблемите на 

производителите на плодове и зеленчуци.По същия начин стои въпросът с 

лозарството.Държавата трябва да гарантира равноправни условия за производство и 

организация на продукцията. 

• Туризмът е жизнено важен сектор за региона, но въпреки това е силно 

неглижиран за изминалия  период в ситуацията на COVID-19. 

• Проблемът  с разделното събиране на отпадъци в градските части и 

данъчната политика остава на вниманието на властимащите. 



Много важен остава въпросът за регулиране на цените на ел.енергията, горивата и 

други енергоизточници. 

Всичко това ни показва, че условията на правенето на бизнес в региона се 

влошават. УС на РСК с тревога констатира намаляване на доверието към институциите, 

трудности при стартиране и развитие на бизнес, демографския срив – в т.ч. 

отрицателния естествен прираст в региона. 

УС постоянно търси комуникация по поставените проблеми на общинско, 

областно и държавно ниво в лични срещи и официална кореспонденция. 

В малко по-позитивен тон да кажем, че успехът зависи единствено нас и  

избраните от нас , управляващи. 

В организационно направление, членския състав на Камарата се увеличи със 17 

члена,като се спазват всички законови изисквания. 

В направление „ОБРАЗОВАНИЕ” прилагаме Справка на ЦПО за проектите. 

Прилагаме и Годишен финансов отчет на Камарата. 

 

 

 

 

 

Председател на УС на РСК:  
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